



Egebjerg og Omegns Bylaug

Bylaugsmøde 9.1.18

Dagsorden

| | |
|------------------------|---|
| Dato: | Tirsdag 9.1.18 |
| Tidspunkt: | 19.00-22.00 |
| Sted: | Egebjerg Kultur- og Forsamlingshus |
| Deltagere: | Lena Faurschou, Ursula Skou, Kristoffer Hansen, Agnete Nielsen, Klaus Burrild, Lene Hagstrøm Andersen |
| Fraværende: | Maria Sørensen, Lars Christensen, Jesper Adler, Helle Vibeke Petersen |
| Referent: | Lene Hagstrøm Andersen |
| Godkendelse af referat | Godkendt |

| | |
|-------------------------|---|
| Bylaugsmøde: | |
| Siden sidst Julepynt | <p>Evaluering af julepynt: fortsætter bylauget eller ej? Når julepynten bliver stjålet og bliver der udøvet hærværk (lyskabel klippes over), så er vi ikke særlig motiverede til at fortsætte.</p> <ul style="list-style-type: none">- vi skal have ordentlig strøm fra Skolen <p>Julepyntsudvalget holder et evalueringsmøde og planlægger julen på Egebjerg-halvøen 2018. Evt. tager bylauget "jul" op på Generalforsamlingen.</p> |

| | |
|--|--|
| Højbede og fabeldyr afregning (Morten Hylleberg) | <p>Fabeldyr: Kommunen har udbetalt/sat ca 5000 kr. ind på bylaugets konto til Fabeldyrs-projektet. Hvad de skal bruges til, ved vi ikke endnu. Bylauget har brug for et overblik over projektets økonomi, og hvor man er i processen. Evt. en kort afrapportering. Morten Hylleberg inviteres til næste bylaugsmøde.</p> |
| Egebjerg Projektet | <p>Egebjerg Projektet: Vi arbejder videre med de dele af Egebjerg Projektet der er liv i (fx cykelstier, nærvarme, bosætning, Iværksætterhus). Den 23. januar forsøger vi at starte et nyt "projekt" op → forbedret internetadgang/fibernet til hele Egebjerg-halvøen.</p> |
| Støtte til is-projekt | <p>Vi synes det er en god idé, og Lena F. har været i kontakt med Maria. Der er skrevet under på en hensigtserklæring om, at bylauget ser et potentiale i projektet, og at det passer ind i de øvrige aktiviteter på Egebjerg-halvøen.</p> |
| Juletræstænding 2018 | <p>Er det noget bylauget vil arrangere/overtage fra Forsamlingshuset?</p> <ul style="list-style-type: none"> - Vi vil gerne være med til at arrangere juletræstændingen, men vil vi vil ikke stå for det alene. Et samarbejde med skole, forsamlingshus, menighedsråd, brugsen m.m. - Vi tager det op i julepyntsudvalget. - afholdes fredagen før 1. søndag i advent |
| Fællesspisning | <p>Fællesspisning:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Lars Christensen tager sig af det, når han kommer hjem fra det store Udland. Det afholdes engang i april 2018. Billig mad (<99 kr.), børn er gratis + hygge. Forsamlingshuset vil gerne være med. - Ursula og Lene forsøger at arrangere musikalsk underholdning. |
| Planlæg Internetmøde | <p>Afholdes i Egebjerg Kultur-og Forsamlingshus, Bondestuen 23. januar kl. 19.30. Der serveres kaffe/the og en bid småkage. Lena F. køber ind (kaffe, mælk, småkager) Vi mødes kl. 19.00 Dagsorden: er det her noget vi gerne vil. Indsamling af viden. Vi forsøger at nedsætte en gruppe, der kan arbejde videre med projektet. Lav evt. en virksomhed specialiseret i nedlægning af fibernet i resten af Danmark. Kommunikation: vi skal forsøge at nå ud til så mange på Egebjerg-halvøen som muligt.</p> |
| Projektlederkursus | <p>Lena holder møde med Thomas K. mandag d. 22/01-18 - hvad betyder det kursus, han vil holde m.m. Vi hører nærmere herom på næste bylaugsmøde.</p> |
| Generalforsamling | <p>21. marts (onsdag) kl. 19.00 i Egebjerg Kultur- og Forsamlingshus. Peter Funch er ordstyrer. Lars Christensen genopstiller ikke.</p> |

| | |
|--|---|
| <p>Kuvertering Forsamlingshus 20.01.18</p> <p>Response på mails</p> <p>Plakatsøjle</p> | <p>Klaus Burrild og Lene Hagstrøm er på valg. Agnete, Ursula og Jesper er på valg. Husk at bestille mad hos Sidinge Gårdbutik (tapas til 30 pers.)</p> <p>Vi skal skrive indkaldelse til Generalforsamling, finde ud af hvem der hjælper med kuvertering + uddeling. Lørdag d. 20/1-18 kuvertering: Kristoffer og Lena hjælper Lene skriver og printer indbydelse + sender til Lars Levin (Egebjergonline) og Hanne Lerstrup (Egebladet). Sæt det op på Plakatsøjlen.</p> <p>Kommenter - responder på mails fra Formanden. Det er påkrævet.</p> <p>Klaus har haft kontakt med Rudi, og han ønsker ikke at fortsætte med at tage plakater ned. Restaurering af plakatsøjle - Lene tager kontakt til Peder V.</p> |
| <p>Nyt fra kassereren</p> | <p>Skal lave årsregnskab</p> |
| <p>Punkter til næste bylaugsmøde:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Velkomstmøde - Spiseaften - Juletræstænding - Sankt Hans - Julepynt - Inviter Per Kragh og Mathias Hansen | |
| | |
| <p>Eventuelt</p> | <p>Nyt fra byrådet?</p> |
| <p>Gennemgang af referat</p> | |
| <p>Næste møde d. 2018.02.06 kl. 19.30</p> | |